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 כ' ל
 עריית רעננהראש   –חיים ברוידא 

 ש העירונית היועמ" –ילה סובל גב' תה

 עריית רעננהל מנכ" –מר אריאל הילדסהיימר 

 שכונת נווה זמר לקרובה בנושא הסדרי בטיחות  הישיבת המועצה  הצעה לסדר היום להנדון :  

  הסדרי בטיחות לשכונת נווה זמרא ושבנום היסדר דיון באת הצעתנו ל להעלות זאת  מבקשים באנו 
 היקפי התנועה הגדלים בשכונה כתוצאה מן האיכלוס.   לאור

נמצאים הספורטקים (של שלונסקי ושל נווה זמר) והם מושכים   ןכידוע משני צידי רחוב ויצמ  .א
קרקעי) שיאפשר לילדים  (תת קרקעי או על  שנדרש קישור ים. ברור לכל של ילד   אליהם קהל רב

 ר קישור יומיומי בין שני מוקדים אלה. חציה בטוחה של רחוב ויצמן ויאפשולהוריהם 

 .  שכן אינו עונה על כל הבעיות באזור בלבד מענה זה הינו חלקי  .1

  40%שת הגדלה של  נדר ת הנהלת הערייה לטענ – חריגה גדולה מהתקצוב .2
  מלש"ח 5כנון של "ח לעומת תמלש 7 -למעלה מ כם (נדרשים לטענת  המקורי מהתקציב 

 ).  גשר שמעל ויצמן ל  קר

שימוש בו  עלולה למנוע , וזו אליוה תלולה ו את התכנית, הגשר דורש עלילמיטב היכרותנ .3
כלומר גם נשקיע וגם לא נמצה את  . ותינוק גלות ת ע ימהות עם יים ומא מילדים על אופנ

 מצופה. התועלת ה

ה ומספר  ף התנועאור היקול מוקדי פעילות גדולים מאד,   ישנם נעמי שמרב ו של רחומשני צידי .ב
 : קעי) (תת קרקעי או על קר  גם שם למעבר בטוח לילדים ולהוריםדאוג נכון ל הנתיבים 

קיים המרכז המסחרי החדש  מזרחי צד ה בהספורטק, ומצא  בי של הרחוב נ רבצד המע
 . בתי הספר היסודייםולאחריו  

יית  לסוגשיתנו מענה מיטבי  כך את הפתרונות בחון מחדש  ורים כי יש ללפיכך אנו סב .ג
   ולהתייחס לכך כמקשה אחת. נעמי שמררחוב מעל  אך גם מן ויצ רחוב מעל גם   הבטיחות 

מקרה כמובן  , על קרקעי או תת קרקעי ובכל ת סוג המענהמבקשים לבחון מחדש אכמו כן אנו 
נוחה  גיית השימוש, כלומר שתהיה  מירבי לסו שכל חלופה שנבחר תיתן מענה מיטבי ולהבטיח 

ד'.  נוק, כמובן נכים וכגלות תיהילדים ועבור ההורים, כולל עבור אופניים, ע ונגישה לשימוש עבור 
יהיה  ון ונכם, הרחבה של הפרוייקט תגרור עלויות של עוד כמה מיליוני שקליברור מאליו ש 

שימושיות רבה ככל  נבטיח  ף ובנוס  מתן מענה כולל ולא חלקי נבטיח אכן ם אם  אות להשקיע 
   על ידי התושבים. ןהנית

 הצעת ההחלטה :  

סוגיית  ושא  בנ יף מקדיון היום באופן בו יתקיים  העלאת הנושא לסדר מועצת העיר מחליטה בזאת על 
 :  בפנינו את   יר. בדיון זה תידרש הנהלת העיר להציגבמועצת העלשכונת נווה זמר  הבטיחות 

 .  מן מעל רחוב ויצכרגע מוצע גשר ה לפורטות  התכניות המ .א

 מהתכנון המקורי.   40%של  גה ובמיוחד לדרישה לחרי הגשר  וט לעלויות פיר .ב

, לוחות  תיו: בהיבט תשתית, עלו חת לרחוב ויצמןחלופה תת קרקעית למעבר מתשל משמעויות   .ג
 וכד'.  זמנים 

טק  רמעל לרחוב נעמי שמר באופן שיקשר בין הספו תחת או מת הנדרש לבטיחות פתרון  גתהצ .ד
בין  בין הכביש להעירונית ממוקמת דרכת הולכי הרגל (הרחבה לרחבה העירונית שצמודה למ 

לחברי מועצת  ציג להנדרש לה חלופות אגבי גם ל י החדש). סחרמרכז המהצמוד לשטח הפרטי ה



היתרונות והחסרונות של  ן כמוב לוחות הזמנים ותשתיתיות, הכספיות, המשמעויות העיר את ה
 היקפי השימוש וכד'.  בהקשר לכל חלופה 

   . קיום דיון מעמיק בסוגיה חשובה זוצביע בעד שים בזאת מחברי מועצת העיר להאנו מבק

 ד רב,  בכבו

    . "רעננים" העיר, סיעת  חברי מועצת: סגן  –ניר קריסטל, איילת ארז 

 : חברת מועצת העיר, סיעת "חיים ברעננה".  אנה פוזמנטיר 

     
 

 

 

 


